
Antwoord op vragen forum stad 21 maart 2017 betreffende agendapunt AVOI. 

Vraag Mevrouw Alberts: In de participatieparagraaf staat dat Dunea problemen heeft met de kosten 

voor transportleidingen bij de nadeelcompensatieregeling  en dat er een procesbeschrijving komt om 

maatschappelijke kosten zo laag mogelijk te houden van het ontwerp van de openbare ruimte 

inclusief de ondergrond. Wordt hier iets mee gedaan en wordt dit nog teruggekoppeld? 

Antwoord: De gemeente is in samenwerking met 9 andere gemeenten begonnen om deze 

procesbeschrijving te maken. We verwachten voor het einde van het jaar deze procesbeschrijving 

gereed te hebben. Deze wordt dan toegevoegd aan de nadere regels. Conform artikel 3.7.3 is dit een 

collegebevoegdheid. 

Vraag mevrouw Alberts: Er staat nu in het voorstel dat artikel 2.6.4 van de A.P.V. gewijzigd moet 

worden, dit had artikel 2.11.4 moeten zijn. Kan de nieuwe APV hierop aangepast worden? 

Antwoord: Ja, artikel 2:11, vierde lid van de nieuw vast te stellen Algemene Plaatselijke Verordening 

is aangepast door de woorden “of de daarop gebaseerde Telecommunicatieverordening” te 

vervangen door “of de Algemene verordening ondergrondse infrastructuur (AVOI Rijswijk)”. 

Vraag mevrouw Stallenberg: In het raadsvoorstel wordt aangegeven dat er met bepaalde zaken 

rekening gehouden wordt, maar dit wordt niet erg expliciet gemaakt. Kunt u in het verlengde van dit 

raadsvoorstel een visie op een aantal aspecten in de openbare ruimte zoals beleving en behoud van 

bomen en groenwaarde, cultureel erfgoed (oorspronkelijke zichtlijnen, straatmeubilair, profiel etc.) 

en inrichting openbare ruimte toezeggen? Deze visie kan voorkomen dat er gevoel ontstaat bij 

bewoners dat deze aspecten ondergeschikt zijn aan technische aspecten, maar kan het vertrouwen 

geven dat de gemeente aandacht heeft voor de breedte van het palet aan waardevolle zaken in 

Rijswijk. 

Antwoord: De AVOI wordt met name toegepast bij herinrichting van straten. Voor dergelijke 

herinrichtingen wordt een breed participatietraject met bewoners en belanghebbenden uitgevoerd. 

Daarbij wordt onder andere gebruik gemaakt van het groenbeleidsplan, het Programma van Eisen 

Openbare Ruimte en het dit jaar vast te stellen groen beheerplan. 

Vraag de heer Mateman: Kunnen de netbeheerders worden verplicht om de loze leidingen te 

verwijderen? 

Antwoord: Ja, als de weg vervangen wordt, worden de netbeheerders aangeschreven om loze 

leidingen te verwijderen. 


